
 Zápisnica č. 6 školský rok 2022/2023 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej  dňa  15.02.2023  od  17:00  hod.  v  priestoroch  Školskej  kuchynky  na  prízemí  v  pavilóne  F,  ZŠ 
 Belehradská 21, 040 13 Košice. 
 Prítomní:  Marek  Fedoročko,  Daniela  Geletková,  Marcela  Bačová,  Štefánia  Pčolová,  Lucia  Hrabčáková, 
 Marek Vajda, Peter Vrábel, Mgr. Mária Horváthová hosť - riaditeľka školy. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. Rok 2022/2023 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorili  členovia  výkonného  výboru  a  privítali  ostatných 
 členov RRŠ. 

 K  bodu  2.  p.  Marcela  Bačová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  31.01.2023.  Stav  účtu  v  banke  bol 
 14  561,90  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  je  398,18  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok  2022/2023  bolo 
 spolu 10 925,- €. 

 K bodu 3.  p. riaditeľka školy Mgr. Mária Horváthová  informovala o: 
 ●  plánovaných  ak�vitách,  ktoré  sa  budú  v  najbližších  dňoch  konať  na  škole  (Fašiangový  ples  pre 

 žiakov 2.stupňa ZŠ). 
 ●  plytvaní  jedlom  v  školskej  jedálni,  80  -  90%  jedál  de�  vrá�a  späť  bez  ochutnania,  najväčší  problém 

 im  robia  jedlá,  kde  je  potrebné  obratnejšie  pracovať  s  príborom  (kuracie  stehná,  plátky  mäsa,...). 
 Rodičia  netušia,  že  zbytočne  pla�a  za  obedy,  ktoré  de�  nezjedia.  De�  dostávajú  pestré  zloženie 
 obeda,  okrem  polievky,  hlavného  jedla,  nápoja,  šalátu/kompótu,  veľakrát  dostávajú  aj  balenú 
 šťavu, musli tyčinku, jogurt a iné ovocné a mliečne produkty. 

 ●  zapojení  sa  školy  do  projektu  “Budujeme  klima�cké  záhrady”  na  výzvu  Zelená  energia  od  VSE  a  s 
 garantom  projektu  o.z.  SOSNA,  následne  prebehne  výberové  konanie  a  v  druhom  kole  budú 
 hlasovať zákazníci VSE, ktorí pravidelne prispievajú na podporu zelených projektov. 

 ●  o vyzbieraní ZRPŠ za 550 žiakov z celkových 672. 

 K bodu  4.  p.  Marek  Fedoročko,  p.  Daniela  Geletková  informovali  RRŠ  o  plánovaných  projektoch  na 
 školský rok 2022/2023: 



 ●  p.  Peter  Vrábel  navrhol  podať  žiadosť  o  poskytnu�e  dotácie  z  rezervy  Úradu  vlády  na  projekt  s 
 názvom  Ulice  pre  de�.  Následne  prebehlo  hlasovanie,  prítomných  bolo  7  členov  RRŠ,  jeden  rodič 
 zastupoval  po  dve  triedy,  viď  prezenčná  lis�na,  spolu  bolo  k  dispozícii  9  platných  hlasov. 
 Hlasovaním  sa  rozhodlo,  že  RRŠ  podá  žiadosť  o  dotáciu  na  Úrad  vlády  a  projekt  sa  bude  realizovať 
 aj v prípade neúspechu. Za bolo 9, 0 bolo pro�, zdržali sa 0. 

 ●  p.  Alexandra  Čavarová  informovala,  že  boli  podpísané  2  zmluvy  s  MČ  o  dotáciu  na  akcie  RRŠ  a  to 
 na deň zdravia (250,- €) a na športovú olympiádu (700,- €). 

 ●  Deň  zdravia  –  koordinátor  p.  Geletková,  oslovila  rodičov  na  pomoc  pri  koordinácii  tejto  akcie,  pri 
 koordinácii  prisľúbila  pomoc  aj  p.učiteľka  telesnej  výchovy  p.  Capková  (Prezentácia  krúžkov  na 
 škole).  Na  web  stránke  RRŠ  sa  zverejní  anketa  -  o  aké  typy  cvičení  by  ľudia  mali  záujem.  Je 
 potrebné  zosumarizovať  tento  zoznam  aj  na  faceb.  profile  RRŠ  informovať  ľudí  o  možnos� 
 hlasovať  -  aké  ak�vity  preferujú  na  Deň  Zdravia.  Predbežne  sú  dohodnu�  tréneri,  ktorý  v  20  min. 
 blokoch  budú  predvádzať  rôzne  typy  cvičení  (škola  planku,  SM-systém,  mŕtvy  ťah,  pre  de�  škola 
 tanca  HIP-HOP,  ...).  RRŠ  sa  dohodla,  že  ako  pitný  režim  sa  zabezpečí  voda,  kvôli  možnos� 
 zvýšeného  množstva  odpadu  škola  zapožičia  poháre  zo  školskej  jedálne,  ktoré  sa  budú  priebežne 
 umývať  v  kuchynke.  P.  riaditeľka  prisľúbila  pomoc  so  získaním  sponzorského  ovocia,  mlieka  a 
 pod.,  aby  sme  na  dni  zdravia  okrem  rôznych  typov  pohybu  a  cvičení  prezentovali  aj  zdravú  výživu. 
 RRŠ  osloví  Ťahanovské  kluby  (basketbal,  karate,...),  aby  sa  prišli  odprezentovať.  P.  Geletková 
 osloví  DJ  (Robo  Mamčák),  ktorý  bol  aj  na  akcii  vitaj  LETO.  Na  meranie  tlaku  a  BMI  príde  zdravotná 
 poisťovňa Dôvera. Je potrebné ešte osloviť zdravotníka. 
 P.  Geletková  oslovila  p.  riaditeľku  s  prosbou  o  pomoc  pri  tvorbe  plagátu  nejakého  šikovného 
 študenta. Ozvučenie zapožičia škola. Termín konania akcie 18.05. od 16.00 hod. do 19.00 hod.. 

 ●  RRŠ  do  31.03.2023  podá  2  žiados�  o  grant  nadácie  Coop  Jednota  -  program  podpory  lokálnych 
 komunít.  Jednu  žiadosť  vypracuje  p.  Alexandra  Čavarová  na  krea�vne  dielne  ako  propagáciu 
 tradičných  remesiel  formou  voľnočasových  ak�vít  a  ďalšiu  žiadosť  vypracuje  p.  Marek  Fedoročko 
 na  vybudovanie  dažďovej  záhrady  záhrady  pri  autobusovej  zastávke,  buď  ako  výstavba 
 autobusových  zastávok,  alebo  ako  výsadba  a  údržba  zelene  v  intravilánoch  a  extravilánoch  obcí, 
 prípadne ako ak�vity zamerané na ochranu životného prostredia. 

 ●  Ďalšie  akcie  na  1.  polrok  2023  –  Olympiáda,  Gesto  pre  mesto  (pokračovať  v  maľovaní  plota),  deň 
 dobrovoľníctva. 

 ●  Akcie  na  2.  polrok:  Letné  kino  (cca  8  premietaní  z  toho  4  rozprávky),  3  x  Krea�vne  dielne  pred 
 letným  kinom,  Umelecké  poduja�e  (koncert)  nadaných  de�  pre  sídlisko  Ťahanovce  -  projektový 
 názov:  Talenty pre Ťahanovce (koordinátor Marek Fedoročko). 

 K bodu  5.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  RRŠ  požiadal  o  pomoc  p.  riaditeľku,  aby 
 prostredníctvom EduPage informovala rodičov o možnos� poukázania 2% z daní pre RRŠ. 
 Jeden  z  členov  RRŠ  položil  otázku  ohľadom  čipov,  ktoré  by  zaznamenávali  príchod  žiakov  do  ZŠ  a  dali  by 
 sa použiť aj v školskej jedálni. 
 Odpovede vedenia školy a RRŠ: 

 1.  v  prvom  rade,  čipy,  ktoré  žiaci  majú  aktuálne  a  používajú  ich  v  školskej  jedálni,  nie  sú 
 kompa�bilné  so  systémom,  ktorý  by  zaznamenával  aj  príchody  žiakov.  Zbytočne  by  škola 
 disponovala dvoma rôznymi systémami a de� by museli nosiť namiesto jedného čipu dva. 



 2.  Toto  zaznamenávanie  príchodu  žiakov  do  školy  sa  robí  aj  cez  EduPage,  prostredníctvom  učiteľa  a 
 rodičovi to aplikácia oznámi. Nevidíme dôvod duplikovať tento proces. 

 3.  Použi�e  čipov  nabáda  na  špekuláciu  a  manipulovanie  s  čipmi,  keď  kamarát  môže  poprosiť 
 kamaráta,  aby  mu  vzal  čip  a  “pipol  ho”  v  škole,  rodičovi  by  prišla  síce  správa,  že  dieťa  je  v  škole  a 
 v  prípade,  že  rodič  nepoužíva  svoje  konto  na  EduPage  ak�vne,  tak  o  záškoláctve  svojho  dieťaťa  sa 
 dozvie aj tak neskoro. 

 4.  De� veľakrát čip nedonesú, zabudnú ho, �eto údaje budú zbytočne mylné. 

 K  bodu  6.  Uznesenia  -  prítomní  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto  nezdržal 
 hlasovania: 

 -  podanie žiados� o dotáciu na Úrad vlády a realizáciu projektu aj v prípade neúspechu. 

 K bodu  7.  Výkonný  výbor  sa  poďakoval  prítomným  za  účasť  na  zasadnu�,  nasledujúce  stretnu�e  RRŠ 
 bolo dohodnuté na stredu 15.03.2023 o 17.00 v školskej kuchynke na prízemí v pavilóne F. 

 Zapísal:  V Košiciach 16.02.2023 
 Alexandra Čavarová 


